
   
 

Gemeenteraad Sliedrecht  
Artikel 39: Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W  
 
Datum: 13 april 2023  
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid de heer Ippel (fractie: SGP-ChristenUnie) 
 
 
Onderwerp: Compensatie opzegging Gazprom-contract   
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen vier weken schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller. De termijn van vier weken start nadat de vragen op digitale 
wijze ter beschikking van de voorzitter van de raad zijn gesteld. 
 
 

1. Heeft de gemeente Sliedrecht inmiddels een compensatie van het kabinet 
ontvangen voor deze schade? 

2. Zo ja, bedroeg dit de eerder door het kabinet aangekondigde compensatie, of is 
er een hoger bedrag ontvangen, en dekt deze ontvangst de meerkosten? 

3. Zo nee, wat heeft het college inmiddels voor actie ondernomen om deze 
compensatie alsnog te ontvangen? 

4. Wordt er gezamenlijk opgetrokken met andere gemeenten en overheidsinstanties 
die door deze actie zijn geraakt? 

5. Is er een reële inschatting te maken van de daadwerkelijke schade, nu de 
gasprijs ook weer behoorlijk gedaald is, en zo ja, met welk bedrag wordt 
rekening gehouden. 

 
 
Toelichting: 
 
In april 2022 is op verzoek van Minister Jetten (Klimaat en Energie) het contract van o.a. 
Sliedrecht opgezegd. Dit omdat Gazprom een Russisch bedrijf zou zijn. Later bleek dat de 
baten van Gazprom helemaal niet naar Rusland geleid werden, maar naar een door 
Duitsland genationaliseerd onderdeel. De opzegging was dus totaal onnodig. De schade 
voor Sliedrecht was groot, omdat er nog een doorlopend contract was voor het jaar 
2023.  Op het moment van opzegging is de schade ingeschat op een extra last van 1 
miljoen euro. 
Het kabinet heeft toegezegd dat er een compensatie naar de getroffen gemeenten zou 
komen. CDA en ChristenUnie hebben in de Tweede Kamer aangegeven dat ze deze 
compensatie te weinig vonden, en eisen volledige compensatie van de meerkosten. Een 
Kamermeerderheid steunde dit initiatief. 
 
 
 
Ondertekening en naam raadslid, 
Kees Ippel  
 

 
 


